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PROTOKÓŁ Nr  14/2019 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 26 marca 2019 roku, godz.14.00 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Waldemar Trelka  - Starosta Radomski  
2. Zbigniew Dziubasik  - Członek Zarządu 
3. Krzysztof Kozera  - Członek Zarządu  
4. Zdzisław Mroczkowski  - Członek Zarządu  
 
oraz 
Renata Mazur - Sekretarz Powiatu  
Joanna Wontorska   - Skarbnik Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
 
Zebranych powitał Starosta Radomski Waldemar Trelka i poprosił o przyjęcie n/w porządku 
obrad:  
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 
2. Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2019 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie wyznaczenia 

Starostwa Powiatowego w Radomiu do przeprowadzenia postępowania o udzielenie 
zamówienia publicznego na dostawy energii elektrycznej dla jednostek organizacyjnych 
Powiatu Radomskiego na rzecz tych jednostek. 

 
3. Rozpatrzenie wniosku Nr 6/2019 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie wyznaczenia 

Starostwa Powiatowego w Radomiu do przeprowadzenia postępowania o udzielenie 
zamówienia publicznego na obsługę bankową budżetu Powiatu Radomskiego oraz jego 
jednostek organizacyjnych. 

 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2019 Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż kombajnu zbożowego i prasy zbierającej do słomy, będących  w użytkowaniu 
Centrum Kształcenia Zawodowego  i Ustawicznego w Chwałowicach.  

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2019 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie przeniesienia wydatków w kwocie 14.124 złote w dziale 855 – Rodzina 
 

6. Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2019 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 
w sprawie zwiększenia wydatków w rozdziale 85311 o kwotę 1.745 złotych z 
przeznaczeniem dla Powiatu Szydłowieckiego na dofinansowanie kosztów rehabilitacji 
uczestników Warsztatów Terapii Zajęciowej w Mirówku – mieszkańców powiatu 
radomskiego.  

 
7. Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2019 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków Dyrektora Domu Pomocy Społecznej                            
w Krzyżanowicach. 
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8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przedłożenia Radzie Powiatu oraz 
Regionalnej Izbie Obrachunkowej rocznego sprawozdania z wykonania budżetu powiatu 
radomskiego za 2018 rok.  

 
9. Przyjęcie i podpisanie bilansu z wykonania budżetu powiatu radomskiego wg stanu na 31 

grudnia 2018 r.  
 

10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu 
powiatu na 2019 rok i planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej.  

 
11. Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2019 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie opinii 

wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla 
przedsięwzięcia pod nazwą: „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 733 na odcinku od km 
45+199 do km 46+326 wraz z rozbiórką istniejącego mostu i budową nowego obiektu 
inżynierskiego nad rzeką Kłonówką w miejscowości Zakrzówek”.  

 
12. Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2019 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu sprawozdania rocznego z wykonania planu 
finansowego za 2018 rok Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej – Szpital w Iłży. 

 
13. Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2019 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu sprawozdania rocznego z wykonania planu 
finansowego za 2018 rok Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Pionkach. 

 
14. Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2019 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i 

Nieruchomości w sprawie przyjęcia informacji o stanie mienia Powiatu Radomskiego wg 
danych na dzień 31 grudnia 2018 roku.  

 
15. Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2019 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w 

sprawie zajęcie stanowiska w sprawie wyboru zadań do dofinansowania w ramach 
Funduszu Dróg Samorządowych w 2019 roku. 

 
16. Sprawy różne. 
 
- decyzja Nr 50/19/PE.I  Marszałka Województwa Mazowieckiego zatwierdzająca 
dokumentację hydrogeologiczną określającą warunki hydrogeologiczne w podłożu 
projektowanej drogi ekspresowej S-12 na odcinku granica woj. łódzkiego – węzeł Radom 
Południe (bez węzła), pow. Przysuski, radomski, szydłowiecki, woj. mazowieckie.  
 
- decyzje Wydziału Geodezji Kartografii Katastru i Nieruchomości znak:GKN-II.683.(359, 
360, 361, 362, 363, 364, 365, 366, 368, 369, 370, 371, 373a, 373b, 374, 375, 376, 378, 379, 
381, 383, 384, 385).2018.KD w sprawie ustalenia i wypłaty odszkodowania za nieruchomości 
położone w Sołtykowie, w Hucie Mazowszańskiej, które przeszły z mocy prawa na własność 
powiatu pod rozbudowę drogi powiatowej Radom – Gębarzów – Polany wraz z budową ścieżki 
rowerowej.  
 
- postanowienia Starosty Radomskiego znak:GKN-II.683.367.2019.KD oraz GKN-
II.683.372.2019.KD z dnia 14 marca 2019 roku w sprawie wyznaczenia nowego terminu 
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załatwienia sprawy prowadzonej z urzędu odnośnie ustalenia należnego właścicielom 
odszkodowania za grunt położony w miejscowościach Sołtyków i Huta Mazowszańska gmina 
Skaryszew przejęty na potrzeby rozbudowy części drogi powiatowe Radom – Gębarzów – 
Polany, 
 
- zawiadomienie Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości GKN-
II.683.99.2019.AM z dnia 22 marca 2019 r. w sprawie zakończenia postępowania dot. ustalenia 
i wypłaty odszkodowania za grunt położony w miejscowości Kozinki gmina Zakrzew przejęty 
na potrzeby rozbudowy drogi Taczówek – Taczów – Milejowice, 
 
- postanowienie Starosty Radomskiego GKN-II.683.384.2018.KD z dnia 22 marca 2019 r. w 
sprawie sprostowania z urzędu oczywistej omyłki pisarskiej w decyzji Starosty z dnia 19 marca 
2019 roku znak. GKN-II.683.384.2018.KD polegającej na błędnym wpisaniu właściciela 
działki zamiast  „państwa Jana i Hanny małż. Jędrusik” winno być „Pana Sylwestra Łobody” 
 
- zawiadomienie Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości GKN-
II.683.28.2018.JL z dnia 20 marca 2019 r. o rozprawie w sprawie postępowania 
odszkodowawczego za nieruchomości położone w miejscowości Wolanów 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2019 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie wyznaczenia Starostwa Powiatowego w Radomiu 
do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na dostawy energii 
elektrycznej dla jednostek organizacyjnych Powiatu Radomskiego na rzecz tych jednostek. 
 
Wniosek dotyczył wyznaczenia Starostwa Powiatowego w Radomiu do przeprowadzenia 
postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na dostawy energii elektrycznej dla 17 
jednostek organizacyjnych Powiatu Radomskiego na rzecz tych jednostek. Działanie to w 
efekcie powinno przynieść korzystniejsze cenowo warunki zakupu energii.  
 
Sekretarz Powiatu Reneta Mazur poinformowała, że ten tok postępowania jest już robiony 
po raz trzeci. Są oszczędności. Od 2016 do 2018 roku to kwota 300.000 złotych. W poprzednim 
przetargu było to 100.000 złotych. Należy pamiętać o tym, że dotyczy to tylko dostawy energii. 
Kwestia opłat abonamentowych, kwestia dostarczenia energii są to zupełnie inne koszty, które 
nie podlegają ustawie prawo zamówień publicznych.    
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 58/2019 w sprawie 
wyznaczenia Starostwa Powiatowego w Radomiu do przeprowadzenia postępowania i 
udzielenia zamówienia na dostawy energii elektrycznej dla jednostek organizacyjnych 
Powiatu Radomskiego. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 6/2019 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie wyznaczenia Starostwa Powiatowego w Radomiu 
do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na obsługę bankową 
budżetu Powiatu Radomskiego oraz jego jednostek organizacyjnych. 
 
Wniosek dotyczył wyznaczenia Starostwa Powiatowego w Radomiu do przeprowadzenia 
postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na obsługę bankową budżetu Powiatu 
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Radomskiego oraz jego jednostek organizacyjnych. Zgodnie z obowiązującymi przepisami 
bankową obsługę budżetu jednostki samorządu terytorialnego wykonuje bank wybrany na 
zasadach określonych w przepisach o zamówieniach publicznych. Zarząd Powiatu może 
wyznaczyć spośród podległych samorządowych jednostek organizacyjnych jednostkę 
organizacyjną właściwą do przeprowadzenia postępowania i udzielenia zamówienia na rzecz 
tych jednostek. 
Zlecenie jednemu podmiotowi obsługi bankowej zarówno Powiatu, jak i jego jednostek 
organizacyjnych zasadne jest z uwagi na zmiany przepisów w zakresie podatku od towarów i 
usług, w tym centralizację rozliczeń podatku VAT. Ponadto obsługa rachunków jednostek 
organizacyjnych przez jeden bank powinna uprościć obsługę i przeprowadzanie operacji 
finansowych oraz obniżyć koszty ponoszone na obsługę bankową. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 59/2019 w sprawie 
wyznaczenia Starostwa Powiatowego w Radomiu do przeprowadzenia postępowania o 
udzielenie zamówienia publicznego na obsługę bankową budżetu Powiatu Radomskiego 
oraz jego jednostek organizacyjnych. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2019 
Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż kombajnu zbożowego i prasy 
zbierającej do słomy, będących w użytkowaniu Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego w Chwałowicach. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na sprzedaż kombajnu zbożowego i prasy zbierającej do 
słomy, będących w użytkowaniu Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 
w Chwałowicach. Z wnioskiem takim zwrócił się dyrektor Centrum uzasadniając wniosek tym, 
że maszyny te obecnie nie są używane, wymagają kompletnego przeglądu i niezbędnych 
napraw. CKZiU w Chwałowicach dysponuje nowym kombajnem z przystawką do cięcia słomy. 
Sprzedaż nastąpiłaby w formie przetargu a uzyskane środki zostaną odprowadzone na dochody 
powiatu radomskiego. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 60/2019 w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż kombajnu zbożowego i prasy zbierającej, będących  w 
użytkowaniu Centrum Kształcenia Zawodowego  i Ustawicznego w Chwałowicach. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2019 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie przeniesienia wydatków w 
kwocie 14.124 złote w dziale 855 – Rodzina 
 
Na posiedzenie Zarządu został poproszony Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Radomiu Artur Jonczyk. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na przeniesienie środków w kwocie 14.124 złote w dziale 
855 – Rodzina. Oszczędności te powstały w rozdziale 85508 – Rodziny zastępcze w powiecie 
malborskim w związku z brakiem podpisania porozumienia, ponieważ dziecko powróciło do 
rodziny biologicznej. 
Potrzeba zwiększenia planu wydatków na utrzymanie dzieci na terenie Gminy  Miasta Radomia 
wynika z konieczność podpisania nowego porozumienia 
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Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2019 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie zwiększenia wydatków w 
rozdziale 85311 o kwotę 1.745 złotych z przeznaczeniem dla Powiatu Szydłowieckiego na 
dofinansowanie kosztów rehabilitacji uczestników Warsztatów Terapii Zajęciowej w 
Mirówku – mieszkańców powiatu radomskiego. 
 
Wniosek dotyczył zwiększenia wydatków w rozdziale 85311 o kwotę 1.745 złotych z 
przeznaczeniem dla Powiatu Szydłowieckiego na dofinansowanie kosztów rehabilitacji 
uczestników Warsztatów Terapii Zajęciowej w Mirówku – mieszkańców powiatu radomskiego 
w części nieobjętej dofinansowaniem ze środków PFRON w 2019 roku. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek. Środki pochodzić będą z wolnych środków.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2019 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie powierzenia pełnienia 
obowiązków Dyrektora Domu Pomocy Społecznej  w Krzyżanowicach. 
 
W związku ze zwolnieniem Pani Teresy Trześniewskiej ze stanowiska Dyrektora Domu 
Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach Zarząd Powiatu ogłosił konkurs na w/w stanowisko. W 
wyniku przeprowadzonej procedury naboru nie została wybrana żadna osoba spośród 
zakwalifikowanych kandydatów, ponieważ nie spełniły one wymagań określonych w 
ogłoszeniu konkursu na to stanowisko. Zachodzi więc potrzeba powierzenia pełnienia 
obowiązków Dyrektora w/w placówki, co zapewni jej prawidłowe funkcjonowanie do czasu 
zatrudnienia dyrektora wyłonionego w drodze konkursu. 
 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu Artur Jonczyk 
poinformował, że był ogłoszony konkurs i 3 osoby złożyły oferty. Jedna z nich nie spełniała 
wymogów formalnych. Komisja przeprowadziła rozmowy z pozostałymi kandydatami, ale 
żaden z nich nie spełnił wymogów niezbędnych do zatrudnienia tzn. osoby te nie wykazały się 
wystarczającą wiedzą wynikającą z ustaw, którą dyrektor DPS musi dysponować.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że w sytuacji kiedy konkurs nie zostaje 
rozstrzygnięty Zarząd może powierzyć pełnienie obowiązków dyrektora innej osobie.  
Poinformował również, że do Zarządu Powiatu wpłynął wniosek p. Jolanty Borek w sprawie 
zatrudnienia jej na stanowisku Dyrektora DPS w Krzyżanowicach. Następnie odczytał jego 
treść. Dodał, że prosił dyrektora PCPR, aby zapoznał się bardzo wnikliwie z przesłanymi przez 
panią Borek dokumentami. Poprosił dyrektora o zabranie głosu.  
 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu Artur Jonczyk 
poinformował, że w DPS w Krzyżanowicach od miesiąca nie ma dyrektora. Sytuacja już 
dojrzała do tego, ażeby ktoś zaczął tę funkcję pełnić. Wiąże się to z podpisami w banku, czy w 
sądzie, nie wspominając, że są jeszcze kwestie związane z zatrudnianiem pracowników, bo 
komuś się umowa kończy. Co do kandydatury pani Jolanty Borek poinformował, że zna ją od 
kilkunastu lat. Jest pracownikiem naukowym radomskiej uczelni i oprócz wiedzy związanej z 
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ekonomią, z zarządzaniem, od kilkunastu lat zajmuje się problematyką społeczną, osobami 
niepełnosprawnymi. Działa społecznie. Współpracowała z PCPR była doradcą w projekcie, 
który realizowali na rzecz osób niepełnosprawnych. Jest osobą sumienną, zdyscyplinowaną, 
można na niej polegać. Wiedza jaką posiada będzie adekwatna do wyzwań, które tam czekają.   
 
Na posiedzenie Zarządu została poproszona p. Jolanta Borek. Poproszono ją o przedstawienie 
się.  
 
Pani Jolanta Borek poinformowała, że w związku z zaistnieniem wakatu na stanowisko 
dyrektora DPS w Krzyżanowicach złożyła swoją deklarację, ponieważ jej dotychczasowa 
wiedza, pozyskane umiejętności, kompetencje, wykształcenie, zaangażowanie zawodowe i 
społeczne predysponują ją do podjęcia takiej ważniej funkcji. Jest absolwentką Politechniki 
Radomskiej ukończyła studia II stopnia z ekonomii na specjalności zarządzanie 
przedsiębiorstwem oraz studia inżynierskie z zakresu ochrony środowiska pracy. W 2011 roku 
obroniła pracę doktorską pt. „Dostęp osób niepełnosprawnych do otwartego rynku pracy w 
podregionie radomskim”, która została wyróżniona. Ukończyła szereg studiów 
podyplomowych i kursów związanych z zarządzaniem; między innymi studia z zakresu 
zarządzania pomocą społeczną, studia z zakresu zarządzania oświatą, z zakresu doradztwa 
zawodowego, uzyskaniem kwalifikacji nauczycielskich oraz szereg kursów związanych z 
archiwami, z zamówieniami publicznymi, z innowacjami. Jej praca zawodowa jest ściśle 
związana również z problematyką zarządzania przedsiębiorstwem, zarządzania zasobami 
ludzkimi oraz problematyką niepełnosprawności, w której specjalizuje się od 20 lat. Świadczą 
o tym między innymi prowadzone przez nią zajęcia poświęcone zarządzaniu zasobami 
ludzkimi, marketingowi, kontroli zarządczej jednostek sektora finansów publicznych, 
doradztwu zawodowemu dla osób niepełnosprawnych, usług socjalnych dla osób 
niepełnosprawnych. Ma bogate doświadczenie w pozyskiwaniu zewnętrznych środków 
finansowych, w tym pochodzących z Unii Europejskiej i w zarządzaniu projektami. 
Pozyskiwała już środki krajowe z PFRON-u na projekty, których była koordynatorem i 
autorem, jak również środki z Unii Europejskiej na dwa duże projektu na Uniwersytecie 
Technologiczno – Humanistycznym. Jeden z tych projektów realizowany był w latach 2012-
2014. Kształcili wtedy kadry zarządzające podmiotami leczniczymi. Drugi w latach 2013 – 
2015 wielki projekt w ramach, którego utworzony został nowy kierunek studiów budownictwo, 
nowa specjalność towaroznawstwo i technologię żywności. Wspierali doktorantów, którzy 
pisali prace mieszczące się w obszarze strategii Europa 2020. Wspierali 600 studentów 
wchodzących na rynek pracy oraz studentów z niepełnosprawnościami. Była współautorem i 
koordynatorem tego projektu.  
 Jest bardzo zaangażowana w działalność na rzecz osób niepełnosprawnych. Pełniła 
funkcję członka Zarządu jednej z największych w Polsce organizacji polskiego stowarzyszenia 
działającego na rzecz osób z niepełnosprawnością intelektualną w Warszawie w ramach, 
którego funkcjonuje 132 placówki realizujące różne usługi wspierające, rehabilitacyjne dla 
osób niepełnosprawnych, była wiceprezesem radomskiego stowarzyszenia, radną gdzie 
również tutaj była zaangażowana w problematykę osób niepełnosprawnych. Posiada też 
umiejętności, zdolności i kompetencje przedsiębiorczo – innowacyjne. Jest autorem innowacji 
w sektorze usług, która została wdrożona w roku 2013.  

Jest osobą zdyscyplinowaną, ambitną, elastyczną, umiejącą się dostosować. Ma duże 
zdolności adaptacyjne jak również zdolności personalne w zakresie nawiązywania relacji, 
podtrzymywania. Te wszystkie cechy osobowości i cechy charakteru predysponują ją do 
podjęcia tej jakże ważnej funkcji. Dodała, że od wielu lat obserwują starzenie się społeczeństwa 
rezultatem, którego jest wzrost udziału osób w wieku późnej dojrzałości w ogólnej liczbie 
ludności, obserwuje się też komercjalizację usług społecznych, deinstytucjonalizację usług 
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społecznych, w tym usług opiekuńczych. Te obserwacje należy uwzględnić w pełnionej funkcji 
ze względu na to, że potrzeba zarządzania efektywnego, skutecznego wiąże się z dążeniem do 
poprawy jakości oferowanych usług przez Dom Pomocy Społecznej ze względu na to, że 
otoczenie stawia określone wymogi, oczekiwania, ale też jest i konkurencyjność. W związku z 
tym muszą zadbać o tę jakość usług ze względu na to, że osoby będące w szczególnej sytuacji 
życiowej, osoby niepełnosprawne, które trafiają do ośrodków świadczących całodobowe usługi 
opiekuńcze reagują na to w bardzo różny sposób. Pojawiają się różne problemy funkcjonalne. 
Chodzi o to, aby stworzyć im w miarę możliwości warunki środowiska domowego, ale też żeby 
zadbać o to, aby ten dom się rozwijał. Widzi takie możliwości ze względu na otoczenie prawne 
i uwarunkowania demograficzno – społeczne, jak również na to, że Dom dysponuje wolnymi 
zasobami infrastrukturalnymi a w świetle art. 56a ustawy o pomocy społecznej można 
prowadzić działalność łączoną pod warunkiem, że oferuje się usługi w oddzielnych budynkach. 
I tutaj możliwość pozyskania środków zewnętrznych, adaptacji infrastruktury może przyczynić 
się do tego, że ten Dom może poszerzyć zakres swoich usług odpowiadając na obiektywnie 
istniejące potrzeby społeczne. Może to zagwarantować powiatowi z ekonomicznego punktu 
widzenia rozwój i efektywne funkcjonowanie a jednocześnie może zaspokoić określone 
potrzeby związane z tym, że w Gminie Iłża i sąsiadujących gminach nie ma dziennych domów 
pomocy np. dla seniorów. Widziałaby taką potrzebę, żeby rozwinąć takie usługi, które są 
oferowane w tym momencie i poszerzyć je o niekomercyjne usługi świadczone na rzecz 
seniorów.      
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik zapytał, dlaczego nie wystartowała w konkursie.  
 
Pani Jolanta Borek odpowiedziała, że za późno się zorientowała. Trochę była zaaferowana, 
ponieważ pełniła funkcję pełnomocnika rektora ds. osób niepełnosprawnych i  skoncentrowała 
się na tym, żeby zadbać o środki finansowe, zewnętrzne dla uczelni. Przeoczyła ten termin.   
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka zapytał, czy funkcja dyrektora DPS nie będzie 
kolidowała z pracą naukową.  
 
Pani Jolanta Borek odpowiedziała, że praca na etacie adiunkta jest pracą, która nie absorbuje 
czasowo i nie musi kolidować z obowiązkami dyrektora. A nawet może być czynnikiem, który 
spowoduje, że będzie dyrektorem lepiej i sprawniej funkcjonującym, bardziej efektywnie, a 
dotychczasowe doświadczenia i dorobek naukowy może w niej wykorzystać. Jeżeli będzie 
potrzeba, czy też zaszłaby jakakolwiek kolizja wtedy będzie skłonna zrezygnować. Natomiast 
póki takowej kolizji nie będzie, a nie będzie ponieważ jej obciążenie dydaktyczne i możliwości 
jego dostosowania czasowego są takie, że nie musi to kolidować. Jest przekonana, że to, że się 
rozwija naukowo, że jest taka elastyczna, otwarta na nową wiedzę, będzie czynnikiem 
sprzyjającym temu, że jako dyrektor będzie sobie dobrze radzić zarówno zarządzaniem 
placówką,  zarządzaniem personelem, jak również z pozyskiwaniem środków zewnętrznych i 
wspieraniem rozwoju tej placówki.  
Pensum dydaktyczne wynosi 240 godzin rocznie. To jest kilka godzin tygodniowo.  
    
Starosta Radomski Waldemar Trelka zapytał, jak bardzo realnie będzie absorbowała ją praca 
na uczelni.  
 
Pani Jolanta Borek poinformowała, że do końca września br. praca jej nie będzie w ogóle 
absorbowała z uwagi na to, że właściwie już zakończyła zajęcia dydaktyczne. I potem zostają 
jej tylko obrony prac.   
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Starosta Radomski Waldemar Trelka stwierdził, że w przypadku dalszej współpracy, 
chciałby, aby pani Borek konsultowała z dyrektorem Jonczykiem, aby Zarząd miał wiedzę, 
jeżeli chciałaby podejmować kolejne zobowiązania na uczelni. Następnie zapytał o 
oczekiwania finansowe.  
 
Pani Jolanta Borek odpowiedziała, że 8.500 złotych brutto łącznie z dodatkami.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu zdecydował o powierzeniu pani Jolancie Borek  
pełnienia obowiązków Dyrektora Domu Pomocy Społecznej  w Krzyżanowicach z pensją 8.380 
złotych brutto od 27 marca 2019 r.. Pani Jolanta Borek wyraziła na to zgodę.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 61/2019 w sprawie powierzenia pełnienia 
obowiązków Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach. 
 
Dyrektor PCPR Artur Jonczyk oraz p. Jolanta Borek opuścili posiedzenie Zarządu.  
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad - Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przedłożenia Radzie Powiatu oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej rocznego 
sprawozdania z wykonania budżetu powiatu radomskiego za 2018 rok. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że Zarząd Powiatu ma obowiązek 
przedłożenia RIO oraz Radzie Powiatu do 31 marca sprawozdania z wykonania budżetu 
powiatu.   
Na przestrzeni 2018 roku plan dochodów zwiększył się o 13.933.136 złotych, czyli o 9,1% 
wzrósł do planowanej kwoty dochodów, która stanowiła 147.893.128 złotych. Dochody zostały 
zrealizowane w 99,7%, co stanowi kwotę 147.468.564 złote. Z tego wynika, że dochody nie 
zostały przeszacowane. 
Jeśli chodzi o stronę wydatkową, to na przestrzeni roku wydatki zostały zwiększone o kwotę 
20.745.072 złote, czyli o 8,8%. Na planowaną kwotę 169.563.164 złote zrealizowano wydatki 
w kwocie 144.987.910 złotych, co stanowi 85,5% założonego planu, w tym wydatki majątkowe 
w kwocie 28.851.848 złotych. Wykonanie jest niższe od założonego planu przede wszystkim 
w wydatkach majątkowych. Największe kwoty niezrealizowanych wydatków majątkowych, 
które były przyjęte do realizacji są w drogach i szpitalach. W drogach jest założony projekt 
multimodalny realizowany przy udziale miasta Radomia. Jest on dwuletni. W 2018 roku musiał 
być zabezpieczony wkład własny do realizacji w 20%, ażeby ogłosić przetarg. Realizacja 
zadania nastąpi w roku bieżącym. Niewykorzystane środki zostały wprowadzone do budżetu 
tego roku przy projektowaniu budżetu. W Powiatowym Zarządzie Dróg jest niższe wykonanie 
na dwóch dużych inwestycjach drogowych, które były realizowane przy udziale środków 
zewnętrznych w ramach Programu Przebudowy Dróg Lokalnych oraz przy udziale środków  z 
Samorządu Województwa. Pomimo, że nie mają wykonania 100%, zostały wykonane w całości 
w takim zakresie w jakim były założone. Chodzi o drogi Wieniawa – Przytyk – Jedlińsk oraz 
Konary – Mniszek. Dofinansowanie na drogę Wieniawa – Przytyk – Jedlińsk dostaliśmy w 
drugim rozdaniu. Umowa z Wojewodą w sprawie uruchomienia środków była podpisana w 
listopadzie, więc nie było możliwości wydania czy przesunięcia ponad miliona złotych. Jeśli 
chodzi o drogę Konary - Mniszek wstępnie było założone, że dofinansowanie od Marszałka 
będzie w kwocie 2,5 mln złotych. Ostatecznie po przeprowadzeniu procedury przetargowej 
dofinansowanie stanowiło tylko 1,5 mln złotych. Droga została wykonana, ale nie został 
zmieniony plan, ponieważ aneks z Marszałkiem został podpisany w grudniu.  
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 Jest jedno zadanie drogowe, które w ogóle nie zostało zrealizowane Bujak – 
Dzierzkówek, gdzie na odszkodowania było zaplanowane 600.000 złotych, ale nie została 
wydana decyzja ZRID, ponieważ przeciągały się procedury związane z przejęciem gruntów.  
Inne oszczędności wynikają z przetargów i z rozliczeń kosztorysowych.  
Druga duża pozycja niezrealizowanych wydatków dotyczy Szpitali. W Szpitalu w Pionkach 
została wykonana tylko dokumentacja przy założonych 2 mln złotych. Szpital w Iłży również 
wykonał dokumentację, ale zadanie zostało przesunięte do realizacji na ten rok. Późno podpisał 
również umowę na dofinansowanie zakupu sprzętu. Aneks był podpisany dopiero w tym roku 
i zadanie jest realizowane.  
Natomiast jeśli chodzi o wydatki bieżące, to oszczędności są przede wszystkim w domach 
pomocy społecznej, gdzie były później uruchomione podwyżki oraz na absencji chorobowej w 
PUP, w Starostwie.  Nie zostały rozdysponowane również do końca rezerwy.  
 Rok przy takiej realizacji budżetu, przy planowanym deficycie 21.670.035 złotych 
zamknął się nadwyżką w kwocie 2.480.653 złote. W wyniku realizacji budżetu osiągnięto 
nadwyżkę budżetową i wolne środki na rachunku budżetu powiatu w kwocie 25.642.000 
złotych. Zadłużenie powiatu na koniec roku to kwota 18.700.000 złotych, co stanowi 12,7% 
wykonanych dochodów.   
         
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 62/2019 w sprawie 
przedłożenia Radzie Powiatu oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej rocznego 
sprawozdania z wykonania budżetu powiatu radomskiego za 2018 rok. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad - Przyjęcie i podpisanie bilansu z 
wykonania budżetu powiatu radomskiego wg stanu na 31 grudnia 2018 r. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że bilans z wykonania budżetu to dane 
księgowe, które wynikają z ksiąg rachunkowych prowadzonych dla organu. Jest to dokument, 
który Zarząd Powiatu ma przyjąć i podpisać w terminie do 31 marca. Następnie przekazuje go 
łącznie ze sprawozdaniami finansowymi do RIO do 30 kwietnia. Będzie on przedmiotem 
badania biegłego rewidenta. Bilans powiązany jest ze sprawozdaniem z wykonania budżetu. 
Ujęte dane są zgodne z księgami rachunkowymi.   
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu przyjął i podpisał bilans z wykonania budżetu 
powiatu radomskiego wg stanu na 31 grudnia 2018 r.   
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad - Podjęcie uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2019 rok i planie 
finansowym zadań z zakresu administracji rządowej. 
 
Projekt uchwały dotyczył zmian w następujących rozdziałach: 
 

 70005 – gospodarka gruntami i nieruchomościami, gdzie przenosi się wydatki w kwocie 
4.000 złotych między paragrafami, z przeznaczeniem na realizację wniosków 
wieczysto-księgowych celem ujawnienia praw własności w stosunku do działek 
przejętych pod drogi powiatowe, 
 

 80146 – dokształcanie i doskonalenie nauczycieli, przenosi się wydatki w kwocie 1.500 
złotych w Międzypowiatowym Ośrodku Doskonalenia Nauczycieli na wniosek pani 
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dyrektor na zakup pakietów Microsoft Office, opłaty prenumeraty fachowej dla 
doradców i zakup szafy biurowej dla księgowości i na zapłatę podatku od 
nieruchomości w kwocie 1 złotych, 
 

  85321 – zespoły do spraw orzekania o niepełnosprawności, zwiększa się dochody o 
kwotę 19.198,95 złotych. Środki w kwocie 5.048,95 złotych pochodzą od Wojewody, a 
w kwocie14.150 złotych z powiatu białobrzeskiego. Środki od Wojewody zostaną 
przeznaczone na zakup usług pocztowych, w związku z koniecznością wysyłania 
wniosków o wydanie legitymacji dla osób niepełnosprawnych a 14.150 złotych na 
wypłaty wynagrodzeń z umów zlecenia dla orzeczników. 
 

Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 63/2019 w sprawie 
zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2019 rok i planie finansowym 
zadań z zakresu administracji rządowej. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2019 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie opinii wniosku o wydanie decyzji o 
zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla przedsięwzięcia pod nazwą: „Rozbudowa 
drogi wojewódzkiej nr 733 na odcinku od km 45+199 do km 46+326 wraz z rozbiórką 
istniejącego mostu i budową nowego obiektu inżynierskiego nad rzeką Kłonówką w 
miejscowości Zakrzówek”. 
 
Wniosek dotyczył zaopiniowania wniosku o wydanie decyzji na realizację inwestycji drogowej  
pod nazwą „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 733 na odcinku od km 45+199 do km 46+326 
wraz z rozbiórką istniejącego mostu i budową nowego obiektu inżynierskiego nad rzeką 
Kłonówką w miejscowości Zakrzówek”. 
Zespół ds. opiniowania planów zagospodarowania przestrzennego z terenu powiatu 
radomskiego przeanalizował ww. wniosek przedłożony przez Jerzego Materka z 
Przedsiębiorstwa Wielobranżowego „POLMOST” – Jerzy Materek, z Radomia, działającego 
w imieniu Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Warszawie, nie wnosząc żadnych 
uwag, tym samym pozytywnie go opiniując.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 64/2019 w sprawie 
opinii wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla 
przedsięwzięcia pod nazwą: „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 733 na odcinku od km 
45+199 do km 46+326 wraz z rozbiórką istniejącego mostu i budową nowego obiektu 
inżynierskiego nad rzeką Kłonówką w miejscowości Zakrzówek”. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2019 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w 
Radomiu sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego za 2018 rok 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży. 
 
Na posiedzenie Zarządu został poproszony Naczelnik Wydziału Zdrowia i Spraw 
Społecznych Piotr Kozubek, który poinformował, że wynik finansowy Szpitala w Iłży to strata 
w wysokości 652.179,23 złotych. Jest ona niższa niż amortyzacja, która wynosi ponad 669.000 
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złotych w związku z tym nie zachodzi konieczność jej pokrycia po przyjęciu sprawozdania 
finansowego.  
Przychody Szpitala to 22.050.000 złotych i były wyższe niż planowane o około 5%. Natomiast 
koszty wyniosły 22.700.000 złotych i również były wyższe od planowanych. Należy dodać, że 
jest zwiększone wykonanie ryczałtu i jest szansa, że w kolejnym okresie rozrachunkowym NFZ 
zwiększy ten ryczałt Szpitalowi.   
Na koniec 2018 roku zobowiązania wynosiły 10.800.000 złotych, z tego tzw. gotówkowe około 
5,1 mln złotych w tym 1.270.000 złotych to zobowiązania wymagalne z tytułu dostaw i usług i 
z odpisu na ZFŚS. Należności niewymagalne to kwota 1,8 mln złotych.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 65/2019 w sprawie 
przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu sprawozdania rocznego z wykonania planu 
finansowego za 2018 rok Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej – Szpital w Iłży. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2019 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w 
Radomiu sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego za 2018 rok 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 
 
Naczelnik Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Piotr Kozubek poinformował, że 
sytuacja Szpitala w Pionkach jest dużo gorsza, ponieważ w planie finansowym wykazana jest 
strata 2.905.000 złotych. Koszty wyniosły 23 mln złotych a przychody 20 mln złotych. 
Amortyzacja wynosi 1,4 mln złotych. Z informacji uzyskanych ze Szpitala wynika, że ta strata 
zmniejszy się o około 200.000 złotych. Wynika to z przyjęcie przez NFZ nadwykonań na 
rehabilitację na sumę 130.000 złotych. Są również nadwykonania w ZOL-u na około 35.000 
złotych, poza tym została już zaakceptowana faktura na 40.000 złotych na ZOL. Uwzględniając 
powyższe do pokrycia byłaby kwota w wysokości około 1.220.000 złotych.  

Zobowiązania na koniec 2018 roku wynoszą ogółem ponad 19.170.000 złotych w tym 
10 mln złotych rozliczenia międzyokresowe, czyli zobowiązania gotówkowe. Jest to ponad 4 
mln złotych więcej niż wynoszą zobowiązania gotówkowe w Iłży. Także dużo wyższe są 
zobowiązania wymagalne, które wynoszą prawie 2,5 mln złotych. Dotyczą one dostaw i usług.  
Strata wynika przede wszystkim z niewykonania ryczałtu oraz zwiększenia kosztów 
związanych z funkcjonowaniem Szpitala.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka dodał, że po przyjęciu sprawozdania w czerwcu mamy 
9 miesięcy na wyrównanie straty jaką ma Szpital minus amortyzacja. W przypadku Szpitala w 
Iłży jest to 0, w przypadku Szpitala w Pionkach jest to około 1,2 mln złotych. Poza tym 
zobowiązania wymagalne, gdzie minął termin płatności w Szpitalu w Iłży to kwota 1.270.000 
złotych a Szpitala w Pionkach to około 2 mln złotych.   
 
Naczelnik Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Piotr Kozubek poinformował, że 
dokładna kwota do pokrycia straty będzie znana po przedstawieniu bilansu, czyli w przyszłym 
tygodniu.    
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 66/2019 w sprawie 
przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu sprawozdania rocznego z wykonania planu 
finansowego za 2018 rok Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Pionkach. 
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Naczelnik Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Piotr Kozubek opuścił posiedzenie 
Zarządu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 14 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2019 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie przyjęcia informacji o 
stanie mienia Powiatu Radomskiego wg danych na dzień 31 grudnia 2018 roku. 
 
Wniosek dotyczył przyjęcia informacji o aktualnym stanie mienia Powiatu Radomskiego 
według danych na dzień 31 grudnia 2018 roku.  
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 67/2019 w sprawie informacji o stanie 
mienia komunalnego Powiatu Radomskiego według danych na dzień 31 grudnia 2018 
roku.  
 
Przystąpiono do realizacji punktu 15 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2019 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie zajęcie stanowiska w sprawie 
wyboru zadań do dofinansowania w ramach Funduszu Dróg Samorządowych w 2019 roku. 
 
Wojewoda Mazowiecki ogłosił nabór wniosków o dofinansowanie zadań w ramach Funduszu 
Dróg Samorządowych. Powiat może złożyć 3 wnioski. Wnioski zakwalifikowane do realizacji 
w ramach Funduszu, mogą otrzymać dofinansowanie zadania w wysokości do 80% kosztów 
kwalifikowanych zadania, w kwocie nie większej niż 30.000.000 zł, przy czym przewidywany 
minimalny poziom dofinansowania zadania wyniesie 50% kosztów kwalifikowanych.  
 
Na posiedzenie Zarządu została poproszona dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka, 
która poinformowała, że w ramach środków z FDS mogą być zgłaszane zadania wieloletnie. 
Kwota, której nie można przekroczyć w danym roku to 122.569.000 złotych. Proponuje, aby 
zgłosić zadania, które są wpisane do budżetu powiatu na ten rok, czyli przebudowę drogi 
Wieniawa – Przytyk – Jedlińsk na terenie gminy Jedlińsk odcinek o długości 3.827 m., 
przebudowę drogi powiatowej nr 3531W Kuczki – Kazimierówka – Skaryszew na terenie 
gminy Gózd o długości 4.823 m. oraz przebudowę drogi powiatowej nr 3515W Jedlińsk – 
Bartodzieje – Łukawa – Głowaczów na terenie gmin Jedlińsk i Jastrzębia o długości 6.476,25 
m. z terminem realizacji w 2019 roku z ewentualną możliwością zgłoszenia zadania w cyklu 
wieloletnim. Czy to może być jedno zadanie, czy dwa trudno jest powiedzieć dlatego, że 
warunki konkursu nie określają tego. Na chwilę obecną nie są znane też progi, jaki procent 
dofinansowanie otrzymają poszczególne powiaty ani gminy w województwie mazowieckim. 
To ma zostać rozstrzygnięte przez Wojewodę po złożeniu wniosków. Dlatego do wniosku na 
posiedzenie Zarządu dołączone są dwa załączniki z symulacją kosztów w przypadku uzyskania 
dofinansowania z Funduszu Dróg Samorządowych w 80%, 70%, 60% i 50% oraz przy 
współudziale środków z gmin w 35% pozostałej kwoty. Załącznik Nr 1 uwzględnia ceny z 
lutego 2019 roku, a załącznik Nr 2 ceny wyższe o 20%.  
 W tym roku ma być ogłoszony kolejny nabór wniosków z terminem realizacji w 2020 
roku. Będzie on w lipcu-sierpniu. W załącznikach jest propozycja zadań, które można byłyby 
zgłosić w ramach tego naboru. Byłyby to Wierzbica – Modrzejowice w gm. Wierzbica o 
długości 3.648m., Gulin – Wsola – Wojciechów w gminie Jedlińsk o długości 3.200 m., 
Wieniawa – Przytyk – Jedlińsk w gminie Przytyk o długości 3.570m. Również jest podana 
symulacja kosztów.  
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 Poinformowała, że w poniedziałek odbyło się spotkanie Starosty z Wójtami, na terenie 
których byłyby te inwestycje prowadzone żeby przedstawić im założenie i propozycje. 
Wszystkie gminy wyraziły zainteresowanie takim sposobem rozliczenia tych zadań i 
zadeklarowały, że 35% wkładu własnego przyznają. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka dodał, że wójtowie wiedzą o tym, że bez deklaracji 
dofinansowania z ich stron w ogóle nie aplikujemy o te zadania.  
Poza tym poinformował, że rozmawiał dwukrotnie z Wojewodą i nie ma jednoznacznych 
kryteriów i nie wiadomo czy po pierwsze wnioski zostaną zakwalifikowane do dofinansowania  
a jeśli tak to czy to będzie 50% czy 80% dofinansowania. Ale jest dużo pieniędzy i jest szansa. 
Jeżeli będzie to 80% to składamy wnioski. W pozostałych przypadkach będziemy się mocno 
zastanawiać nad każdym z nich. Dziś Zarząd musi upoważnić jego jako Starostę i panią 
dyrektor do złożenia wniosków na konkretne zadania w tym pierwszym naborze.  
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik zapytał, co w przypadku kiedy rada gminy nie 
podejmie uchwały o dofinansowaniu.  
 
Dyrektor Powiatowego Zarząd Dróg Publicznych w Radomiu Joanna Chojnacka 
stwierdziła, że jeśli zadanie zostanie zakwalifikowane to będą dwie możliwości albo dokładamy 
brakujące 35% i realizujemy zadanie, albo rezygnujemy z realizacji zadania, nie podpisujemy 
umowy z Wojewodą. Wójtowie wiedzą o tym, że jeżeli nie będzie podjęta uchwała rady gminy 
w sprawie dofinansowania i jeśli nasze wnioski przejdą pozytywną ocenę to możemy się 
wycofać z realizacji zadania.  
 
Członek Zarządu Krzysztof Kozera poprosił o wypowiedź panią Skarbik w tej sprawie, 
ponieważ należy przeprowadzić pewną analizę krytyczną, bo najpierw to powiat będzie musiał 
środki wyłożyć, żeby potem otrzymać zwrot. 
 
Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka poinformowała, że na chwilę obecną nie jest 
wiadome na jakich zasadach to dofinansowanie będzie się odbywać. To jest całkowicie nowy 
Fundusz. 
 
Członek Zarządu Krzysztof Kozera stwierdził, że zakładając sytuację taką, że angażujemy 
większe środki niż się spodziewamy, to czy będziemy w stanie udźwignąć wszystkie zadania. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że gdybyśmy musieli wyłożyć środki 
w 100% to nie.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu zdecydował o złożeniu wniosków na 
dofinansowanie w ramach Funduszu Dróg Samorządowych trzech zadań: Jedlińsk – 
Bartodzieje – Łukawa – Głowaczów, Kuczki – Kazimierówka – Skaryszew, Wieniawa – 
Przytyk – Jedlińsk. Kwoty do wniosku należy przyjąć kwoty z załącznika Nr 2.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 16 porządku obrad - Sprawy różne. 
 
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu Joanna Chojnacka 
poinformowała, że realizowane jest zadanie przebudowa drogi Gulin – Wsola – Wojciechów 
przez Owadów. W marcu tego roku kierownik budowy zgłosił próbę blokowania robót przez 
p. Danielę Wągrodzką, ponieważ uważa ona, że działka, której właścicielem jest powiat jest jej 
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własnością. Wojewoda Mazowiecki stwierdził nabycie przez Powiat Radomski z mocy prawa 
z dniem 1 stycznia 1999 roku prawa własności nieruchomości położonej w obrębie Owadów 
gmina Jastrzębia zajętej pod drogę powiatową  Gulin – Wsola – Wojciechów. 
Od powyższej decyzji wniosła odwołanie, jak również złożyła do Sądu pozew przeciwko 
Powiatowi Radomskiemu o przywrócenie stanu sprzed wybudowania drogi. Sąd Rejonowy w 
Radomiu oddalił złożony pozew na co zażalenie złożyła p. Daniela Wągrodzka, które również 
zostało oddalone przez Sąd.   
W dniu 20 listopada 2018 roku Wojewoda Mazowiecki ponownie wydał decyzję stwierdzającą 
nabycie przez Powiat Radomski z mocy prawa z dniem 1 stycznia 1999 roku prawa własności 
działki o nr ewid. 723/2  o pow. 0,0698 ha. 
Od decyzji tej odwołała się p. Wągrodzka i do dnia dzisiejszego nie zapadło rozstrzygnięcie w 
powyższej sprawie.  
Jednocześnie p. Wągrodzka wezwała w lutym br. do niezwłocznego zaprzestania wszelkich 
prac w granicy ewidencyjnej spornej działki. Powiatowy Zarząd Dróg Publicznych w Radomiu 
udzielił odpowiedzi informując p. Wągrodzką, że zaprzestanie prac zostanie potraktowane 
przez wykonawcę robót jako odstąpienie od umowy z winy zamawiającego i będzie skutkować 
żądaniem zapłaty odszkodowania w wysokości 290.325 zł, którą w przypadku utrzymania 
zaskarżonej decyzji w mocy Powiat zmuszony będzie dochodzić. 
Jednocześnie poinformowano p. Wągrodzką, że w przypadku uznania przez Ministra 
Infrastruktury słuszności zarzutów wskazanych w odwołaniu zostanie zastosowany art. 231 
kodeksu cywilnego, który pozwala na odkupienie spornej nieruchomości.  
Na powyższą propozycję pani ta nie wyraziła zgody i z informacji przekazanej przez  
Kierownika Budowy wynika, że blokuje pracę koparki.   
Jednak PZDP w Radomiu będzie kontynuował zlecone prace związane z przebudową drogi 
przez wieś Owadów a w przypadku zgłoszenia sprawy do prokuratury i Policji przedstawi 
zgromadzone w sprawie dokumenty.  
 
Członkowie Zarządu przyjęli do wiadomości powyższą informację.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował o kwotach o jakie występowaliśmy do 
gmin i jakie kwoty gminy zadeklarowały do dofinansowania zadań drogowych wpisanych do 
budżetu powiatu na ten rok. Gmina Gózd – oczekiwaliśmy 120.000 złotych, deklaracja ze 
strony gminy to 50.000 złotych. Gmina Iłża oczekiwania – 280.000 złotych, deklaracja – 0 zł. 
Gmina Jastrzębia wystąpiliśmy o 690.000 złotych i taką kwotę gmina przyznała. Jedlińsk 
420.000 złotych deklaracja 0 złotych, Jedlnia – Letnisko oczekiwania z naszej strony 490.000 
złotych – gmina 0 złotych, Gmina Kowala - 970.000 złotych otrzymaliśmy 200.000 złotych, 
gmina Pionki – 300.000 złotych – 0 złotych, gmina Przytyk oczekiwania nasze to 17.500 
złotych – 0 złotych, gmina Skaryszew 1,5 mln złotych, wpłynęło 0 złotych, gmina Wolanów 
385.000 złotych – propozycja ze strony gminy 250.000 złotych, gmina Zakrzew 105.000 
złotych –  gmina 0 złotych.  Łącznie z gmin otrzymaliśmy 1.190.000 złotych a oczekiwania z 
naszej strony to 5.277.000 złotych.      
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała o wolnych środkach, jakie mogą być 
w dyspozycji Zarządu. Otóż wypracowane wolne środki na ten rok to kwota 25.642.546 
złotych. Planując budżet na rok 2019 zostały już zaangażowane środki z tej puli w wysokości 
10.499.999,35 złotych. Pozostała kwota 15.142.547 złotych jest do dyspozycji Zarządu. Po 
rozmowach z panem Starostą dyrektorzy jednostek, naczelnicy wydziałów przedłożyli 
niezbędne do zabezpieczenia w 2019 roku potrzeby: 

 zwiększenie funduszu wynagrodzeń w Starostwie o 700.000 złotych. Wiąże się to z 
odprawami emerytalnymi i ruchami kadrowymi, 
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 uzupełnienie o kwotę 871.972 złote zmniejszonej ostatecznej kwoty subwencji 
oświatowej, 

 ewentualne ponadplanowe podwyżki dla nauczycieli od września po 500 złotych – 
550.000 złotych, 

 podwyżki dla rodzin zastępczych na umowach zlecenie od kwietnia po 250 złotych – 
26.343 złote, 

 podwyżka stawki za pobyt dzieci w Domu Matki i Dziecka w Jasieńcu Iłżeckim od 
kwietnia o 401 zł. do 3.829 zł. – 118.325 złotych 

 wzrost kosztów utrzymania w Domu Dziecka w Solcu i umieszczenie nowych dzieci 
w rodzinach na terenie Radomia - 135.516 złotych, 

 uzupełnienie zmniejszonych środków  Funduszu Pracy w PUP – 381.900 złotych, 
 przyjęta przez m. Radom w swoim budżecie niższa dotacja na współfinansowanie PUP 

– 1.705.805 złotych, 
 dofinansowanie straży pożarnej – 25.000 złotych 
 pokrycie straty Szpitala w Pionkach dodatkowo - 600.000 złotych (całość ok. 1,2 mln 

złotych) 
 budowa pawilonu Szpitala w Pionkach w latach 2019 – 2020 około 9.000.000 złotych 

(całość ok. 12 mln złotych) 
 pożyczka dla Szpitala w Pionkach na pokrycie wymagalnych zobowiązań i zachowanie 

bieżącej płynności – 1.230.000 złotych 
 odroczenie spłaty pożyczki do stycznia 2020 roku – 233.800 złotych 
 udział finansowy w zakupie sprzętu medycznego dla Szpitala w Pionkach – 200.000 

złotych 
 zabezpieczenie wkładu własnego do wniosków o dofinansowanie przebudowy trzech 

dróg (o których dzisiaj była mowa) w wysokości 50% - 11.271.000 złotych (przy 
udziale gmin 35% tj. 6.069.000 złotych całość wkładu własnego – 17.340.000 złotych) 

Łącznie byłaby to kwota 27.049.661 złotych. Zarząd do dyspozycji ma 15.142.547 złotych. 
Brakuje około 12 mln złotych.  
W budżecie jest jeszcze rezerwa ogólna, ale jest dopiero marzec i nie wiadomo, co może się 
wydarzyć przez cały rok.  
W oświacie zostałyby zabezpieczone podwyżki, ale nie wiadomo jak będzie wyglądał nabór na 
kolejny rok szkolny. Dwa roczniki będą kończyły jednocześnie szkoły i tych dzieci będzie 
więcej. Nie wiadomo jak będzie wyglądał arkusz organizacyjny. Zatem musi być jakaś wolna 
pula środków, która musi zostać w budżecie.  
Poza tym należy pamiętać o projekcie multimodalnym, który realizowany jest w ramach 
refundacji, czyli wykładamy własne pieniądze i czekamy na transze.  Cały czas należy myśleć 
o płynności finansowej, aby jej nie zachwiać, bo musimy normalnie funkcjonować. Mamy na 
utrzymaniu 21 jednostek, nie można dopuścić do sytuacji, aby nie było pieniędzy na bieżące 
płatności.  
 Poprosiła, aby Zarząd zastanowił się, czy aby na pewno takie pieniądze powinny pójść 
na finansowanie Szpitala. Nie wie, czy jest potrzeba, nie mówi o inwestycji, aby w tym 
momencie wyasygnować takie środki na pożyczkę i pokrycie straty. Szpital zostałby zasilony 
kwotą prawie 2,7 mln złotych (pożyczka 1.230.000 złotych, strata 1,2 mln złotych i odroczenie 
spłaty pożyczki 233.800 złotych). Należy jeszcze wziąć pod uwagę Szpital w Iłży, który ma 
1.270.000 złotych zobowiązań wymagalnych. Nie wiadomo jak się zachowa może też wystąpić 
o środki. Do tej pory Szpital w Pionkach dostał 1,7 mln złotych a Szpital w Iłży 1 mln złotych. 
Szpitale spłacają te pożyczki regularnie. Nie widzi potrzeby, aby w tej sytuacji odraczać 
płatność. Na podstawie ustawy o finansach publicznych Rada Powiatu podjęła uchwałę w 
sprawie zasad udzielania ulg w spłacie należności cywilnoprawnych, której należy 
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przestrzegać. Po spełnieniu określonych w niej procedur to Zarząd podejmuje uchwałę o 
odroczeniu. Poza tym powiat musi dochodzić swoich należności. Zaproponowała, aby nie 
odraczać spłat pożyczki, która jest spłacana na bieżąco, tylko ewentualnie przeanalizować 
pomoc finansową w formie pożyczki, którą Zarząd udzieliłby jednorazowo, mogłoby to się 
odbyć najwcześniej na sesji kwietniowej. Poza tym należy pamiętać o tym, że udzielając 
pożyczki należy dysponować wolnymi środkami, zatem nie można na ten cel zaciągnąć 
kredytu. To tak naprawdę byłaby doraźna kwota, którą dostałby Szpital i mógłby pokryć część  
wymagalnych zobowiązań. W niedługim czasie zostanie pokryta strata. To jest kolejne 1,2 mln 
złotych. Teoretycznie jest 9 miesięcy na jej pokrycie, ale wiedząc jaka jest sytuacja można to 
przeprowadzić wcześniej. Czyli to są cały czas wydatki bieżące. Na budowę pawilonu też 
należy zabezpieczyć pieniądze. 
 Od zwiększenia funduszu wynagrodzeń w Starostwie do pokrycia straty w Szpitalu w 
Pionkach środki w budżecie  powinny być zabezpieczone. I to byłaby kwota 5.114.861 złotych. 
Zostałoby jeszcze 10 mln złotych, które powinny pójść na budowę Szpitala, na pożyczkę i na 
udział w zakupie sprzętu dla Szpitala w Pionkach i zostaje jeszcze kwestia dróg w ramach FDS, 
która jest wielką niewiadomą.  
Dodała, że Zarząd musi rozważyć możliwość zaciągnięcia kredytu w większej wysokości. 
Zaplanowany do zaciągnięcie kredyt na ten rok to 5 mln złotych z okresem spłaty na 4 lata. 
Jeżeli będą realizowane inwestycje w Pionkach, inwestycje drogowe i zabezpieczy się 
niezbędne potrzeby nie unikniemy tego, że ten kredyt do zaciągnięcia musi być wyższy. W 
maju należy zdecydować w jakiej będzie wysokości. 
  
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik stwierdził, że pani Skarbnik przedstawiła wariant 
najbardziej pesymistyczny jaki jest możliwy, czyli 50% dofinansowania do dróg i wszystkie 
potrzeby, które zostały zgłoszone. Zgodził się, że odroczenie spłaty pożyczki można odpuścić, 
natomiast pożyczka do Szpitala musi dotrzeć. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poprosiła, aby Zarząd zastanowił się, czy w takiej ma 
być wysokości.  
Następnie poinformowała, że przy zaciąganiu kredytu należy jeszcze wziąć pod uwagę 
wskaźniki jakie muszą być spełnione w Wieloletniej Prognozie Finansowej w latach 
następnych. Przygotowała symulację, iż przyjmując, że w tym roku zaciągniemy kredyt w 
wysokości 15 mln złotych, pomimo, że na rok 2019 dopuszczalny wskaźnik jest 14% a powiat 
ma 3,6% to w roku 2027 przekroczymy o go 0,02%. Należy również pamiętać, że dopiero 
zaczynają duże inwestycje, za chwilę czeka ich budżet, w którym będą planować dalsze etapy 
zaczętych inwestycji i też będą planować kredyt. Zaplanowała ten kredyt na 8 lat, nie chciałaby 
go przeciągać na kolejne lata, bo wiadomo, że odsetki za każdy rok trzeba płacić, a nie zależy 
nam na generowaniu wydatków bieżących. Gdyby to był tylko ten rok i trzy lata do przodu to 
byłaby sprawa prosta, ale do kiedy zaplanowana jest spłata kredytu to te wskaźniki muszą się 
mieścić w dopuszczalnych. Największy problem jest z latami odległymi. Przygotowując to 
wystąpienie chciała, aby Zarząd miał czas na przemyślenie i zastanowienie się jakie działania 
zaplanować.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka zapoznał członków Zarządu z: 
- decyzją Nr 50/19/PE.I Marszałka Województwa Mazowieckiego zatwierdzającą 
dokumentację hydrogeologiczną określającą warunki hydrogeologiczne w podłożu 
projektowanej drogi ekspresowej S-12 na odcinku granica woj. łódzkiego – węzeł Radom 
Południe (bez węzła), pow. Przysuski, radomski, szydłowiecki, woj. mazowieckie, 
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- decyzjami Wydziału Geodezji Kartografii Katastru i Nieruchomości znak:GKN-II.683.(359, 
360, 361, 362, 363, 364, 365, 366, 368, 369, 370, 371, 373a, 373b, 374, 375, 376, 378, 379, 
381, 383, 384, 385).2018.KD w sprawie ustalenia i wypłaty odszkodowania za nieruchomości 
położone w Sołtykowie, w Hucie Mazowszańskiej, które przeszły z mocy prawa na własność 
powiatu pod rozbudowę drogi powiatowej Radom – Gębarzów – Polany wraz z budową ścieżki 
rowerowej.  
 
- postanowieniami Starosty Radomskiego znak:GKN-II.683.367.2019.KD oraz GKN-
II.683.372.2019.KD z dnia 14 marca 2019 roku w sprawie wyznaczenia nowego terminu 
załatwienia sprawy prowadzonej z urzędu odnośnie ustalenia należnego właścicielom 
odszkodowania za grunt położony w miejscowościach Sołtyków i Huta Mazowszańska gmina 
Skaryszew przejęty na potrzeby rozbudowy części drogi powiatowe Radom – Gębarzów – 
Polany, 
 
- zawiadomieniem Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości GKN-
II.683.99.2019.AM z dnia 22 marca 2019 r. w sprawie zakończenia postępowania dot. ustalenia 
i wypłaty odszkodowania za grunt położony w miejscowości Kozinki gmina Zakrzew przejęty 
na potrzeby rozbudowy drogi Taczówek – Taczów – Milejowice, 
 
- postanowieniem Starosty Radomskiego GKN-II.683.384.2018.KD z dnia 22 marca 2019 r. w 
sprawie sprostowania z urzędu oczywistej omyłki pisarskiej w decyzji Starosty z dnia 19 marca 
2019 roku znak. GKN-II.683.384.2018.KD polegającej na błędnym wpisaniu właściciela 
działki zamiast  „państwa Jana i Hanny małż. Jędrusik” winno być „Pana Sylwestra Łobody” 
 
- zawiadomieniem Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości GKN-
II.683.28.2018.JL z dnia 20 marca 2019 r. o rozprawie w sprawie postępowania 
odszkodowawczego za nieruchomości położone w miejscowości Wolanów 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
Więcej spraw nie zgłoszono. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 14 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz.16.30.  
 
Protokołowała: 
 
Alicja Dąbrowska 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Waldemar Trelka………………………                     

 
2. Wicestarosta -  
Roman Frąk….…………………………                         
 
3. Członek Zarządu –  
Zbigniew Dziubasik ……………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Krzysztof Kozera ………………………                            
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5. Członek Zarządu - 
Zdzisław Mroczkowski …………………                               

 
Sekretarz Powiatu – 
Renata Mazur ………………………….                                  

 
Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska……………………….                           

 

 


